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Protokół Nr XXXIV/21 

 z XXXIV sesji Rady Gminy Mieścisko odbywanej w trybie zdalnym w dniu 29 kwietnia 2021 r. 

 

W dniu dzisiejszym sesja Rady Gminy Mieścisko odbywa się po raz kolejny zdalnie (on-line) na 

mocy art. 15 zzx ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 

ustaw. 

Na sali sesyjnej w Urzędzie Gminy jest tylko obecna Przewodnicząca Rady Gminy, która 

prowadzi zdalną sesję. 

Adn. 1 

XXXIV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, Sekretarz Gminy – 

P.Alicę Kędracką, Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, kierowników jednostek organizacyjnych, 

mecenasa – P.Mateusza Karciarza, inspektor ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę Kujawa 

oraz informatyka – P.Piotra Mnichowskiego. 

Jednocześnie Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że sesja jest nagrywana i 

transmitowana a klauzula informacyjna zamieszczona jest w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Mieścisko. Na sesji będą przeprowadzane głosowania imienne tzn. będą wyczytywane 

kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy wywołany radny będzie 

wypowiadał czy jest za uchwałą, przeciw lub wstrzymuje się od głosu. 

Adn. 2 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do sprawdzenia listy obecności wyczytując kolejno nazwiska 

i imiona radnych, którzy potwierdzali obecność. Następnie stwierdziła, że na 14 radnych Rady 

Gminy Mieścisko, na dzisiejszej sesji obecnych jest 14 co stanowi quorum, a więc Rada jest 

prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

Adn. 3 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad sesji został dostarczony z 

wyprzedzeniem i następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś wnosi do niego zmiany ? 

Do porządku obrad nikt nie zgłosił zmian. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad XXXIV sesji Rady Gminy 

Mieścisko, który stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Adn. 4 - Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do wglądu 

w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń w związku z powyższym zawnioskowała o 

jego przyjęcie bez odczytywania poddając wniosek pod głosowanie. 
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Na 14 radnych obecnych na sesji protokół z ostatniej sesji został przyjęty w głosowaniu 

jednogłośnie bez odczytywania. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 5 - Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Wójt Gminy – Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Adn. 6 - Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym 

Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy przedstawili sprawozdania z pracy w okresie od 

ostatniej sesji: 

- radny Marian Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 22 kwietnia 2021 r., którego tematem była: Kontrola wpływów z podatków i opłat lokalnych, 

zaległości, zastosowane ulgi, umorzenia w Gminie Mieścisko za 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli. 

- 28 kwietnia 2021 r. – wspólne posiedzenie stałych komisji, którego tematem było: 

Zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

- radny  Drożdżyński Tomasz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu:  

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w celu zaopiniowania materiałów na sesję; 

 

- radny Kozłowski Tomasz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja odbyła j/w jedno wspólne posiedzenie Komisji. 

 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji: 

Komisja odbyła jedno wspólne posiedzenie Komisji. 

 

Adn. 7 – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

Proponowane zwiększenia i zmniejszenia dochodów i wydatków w budżecie Gminy 

przedstawiła Skarbnik Gminy – Paulina Durak. 

W wyniku zmian zwiększa się dochody o kwotę 794.242,37 zł i w takiej samej wysokości 

zwiększa się wydatki budżetu. 

Najważniejsze zmiany to: 

- zwiększenie wydatków o 12.000 zł. na „Wymianę zaworów kanalizacji podciśnieniowej” 

- zwiększenie wydatków na realizację zadań związanych ze zwrotem części podatku 

akcyzowego producentom rolnym – 634.298,37 zł.  
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- przesunięcie wydatków z remontów na opłaty administracyjne w gospodarce 

mieszkaniowej 10.000,00 zł. 

- zwiększenie wydatków o 5.000,00 zł. na pokrycie kosztów zdalnych sesji 

- zwiększenie wydatków związanych ze Spisem Powszechnym 7.959,00 zł.  

- zwiększenie wydatków na „Budowę Parkingu przy OPS w Mieścisku – 10.000,00 zł.  

- zwiększenie wydatków na usługi w gospodarce odpadami o 400,00 ł.  

- zwiększenie wydatków na inwestycję „Studio nagrań własnych audycji radiowych” – 

55.000,00 zł.  

Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 

- radny Kulczyński – zwrócił uwagę, że zwiększono wydatki majątkowe o 25.000 zł na 

oświetlenie ulic, których ulic ta kwota dotyczy ? 

- Wójt wyjaśnił, że mamy zaplanowanych kilka działań w tym roku związanych z rozbudową 

oświetlenia ulicznego. Dwa z nich są już w trakcie realizacji. Chodzi o opracowania 

dokumentacji związanych z rozbudową tego oświetlenia ulicznego tj. są to takie miejsca jak 

ulica Różana, Kalinowa czyli tzw. osiedle za Orlik-iem, a także Daliowa i Malwowa. Projekty 

są już w trakcie opracowywania. Jeśli uzyskamy wszystkie niezbędne pozwolenia, zgody to 

chcielibyśmy w tym roku te lampy postawić. Oprócz tych zadań są też pojedyncze punkty 

zgłoszone przez mieszkańców i chcielibyśmy te punkty uzupełniać we wsiach i w innych 

miejscach doświetlać; 

- radny Piwowarski – 55.000 zł przeznaczamy na wyposażenie studia nagrań w Gminnej 

Bibliotece. Radny zwrócił uwagę, że trochę  odwracamy potrzeby mieszkańców gminy. 

Jakie z tego będą dokonane zakupy ? 

- Wójt – wyjaśnił, że pieniądze, które chcemy przeznaczyć w wysokości 55.000 zł to jest nie 

na zakup sprzętu, tylko na adaptację pomieszczenia biurowego na miejsce do studia nagrań 

własnych audycji radiowych. Zakupy będą z kolejnego programu ministerialnego, tutaj 

wnioskodawcą zakładam będzie instytucja kultury i ta instytucja będzie o to wnioskować. 

Natomiast całą ta infrastruktura jest własnością gminy. Co do sprzętu – jest to etap kolejny, 

który będzie realizowany na etapie kolejnego wniosku ze środków ministerialnych. 

- radny Kozłowski Tomasz – zapytał skąd została przesunięta kwota dofinansowania na studio 

nagrań ? 

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w aktualnej uchwale nie dokonuje się jakiś większych 

zmniejszeń wydatków w działach. Myślę, że można powiedzieć, że jest to wynikiem jednego 

z podatków, gdzie jest wyższe wykonanie niż planowaliśmy. Tutaj jest plus, że mieliśmy 

możliwość takiego zwiększenia podatków i dzięki temu mieliśmy pokrycie na 

dofinansowanie. Nikomu nie zostały te środki zabrane, a była możliwość zwiększenia 

dochodów z podatków PIT, CIT. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do glosowania 

imiennego nad projektem uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, głosów „za” oddano 14, a zatem uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego glosowania radnych stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 
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(Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 rok stanowi Załącznik Nr 6 do 

protokołu). 

 

Adn. 8 – Interpelacje i zapytania radnych 

 

  Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie wpłynęła do niej na piśmie od ostatniej 

sesji żadna interpelacja ani zapytanie od radnych. 

 

Adn. 9 – Wolne głosy i wnioski 

- radna Chelwing: 

1)  zapytała czy Urząd Gminy mógłby się zwrócić do Powiatu w sprawie drogi z Popowa do 

Skoków. Droga jest w stanie katastrofalnym, dziury są ogromne i zrobiło się niebezpiecznie; 

2) prosiła aby krzewy przy blokach na Osiedlu Piastowskim w Popowie Kościelnym przyciąć 

zanim się rozrosną i będą zagrażać bezpieczeństwu; 

- Wójt – udzielił odpowiedzi, że rozmawiał z radnym powiatowym na temat stanu dróg 

powiatowych z prośbą o interwencję; Do Zarządu Dróg będziemy wysyłać wnioski o naprawę 

łącznie z dokumentacją zdjęciową; 

- radny Kulczyński – w nawiązaniu do remontów dróg na drogach powiatowych i rozmowy z 

dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg wyjaśnił, że opóźnienia w pracach na drogach 

wynikały częściowo z jego absencji chorobowej. Jednakże jeśli chodzi o drogi Budziejewko i 

do Gołaszewa mają dzisiaj łatać dziury, jeśli chodzi o most na ul. Kościelnej to 5 maja br. ma 

odbyć się przetarg na wykonawcę. W przyszłym tygodniu mają łatać drogę do Kłodzina; 

- radny Kulczyński – chodzi o budowę ośrodka zdrowia to jak daleko posunięte są prace ? 

Czy zaplanowane na ten rok środki 3.500.000 zł wystarczą na budowę w tym roku ? Czy są 

jakieś określone terminy jak chodzi o budowę tego ośrodka ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że skończyło się postępowanie przetargowe, wyłoniono 

wykonawcę. W środę 5 maja br. będzie podpisanie umowy z wykonawcą. Wszystkie środki 

są zabezpieczone w Wieloletniej Prognozie Finansowej. To co obejmuje zakres finansowania 

w tym roku to 2.500.000 zł stanowi dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Po podpisaniu umowy może być przekazanie wykonawcy placu budowy, a potem 

dużo pracy z nadzorem inwestorskim. 

- radny Rodzewicz – nawiązał do faktu przejęcia w poprzednich latach powiatowych dróg 

gruntowych i zwrócił uwagę, że ul.Kościelna jest drogą powiatową, czy nie możnaby zrobić 

remontu ciągu głównego ul.Zacisze, bo podkład jest słaby. Jaka jest możliwość zlikwidowania 

statusu drogi powiatowej dla ul.Kościelnej, a w zamian wyremontowana ul.Zacisze ? 

- radny Piwowarski – zgłosił, że kostka jest rozjechana na chodniku od strony Kłecka do 

Kłodzina; 

- radny Drożdżyński – podał komunikat dla rolników, że w tym roku wnioski o płatności 

obszarowe są przedłużone do 17 czerwca i wnioski są składane tylko przez internet. 

- Wójt Gminy – w związku ze zbliżającymi się dniami 1, 2 i 3 maja poinformował, że w dniu 3 

maja z okazji święta uchwalenia Konstytucji 3 Maja, złoży wspólnie z Przewodniczącą Rady 

wiązankę pod obeliskiem, a następnie w kościele w Mieścisku odbędzie się msza za ojczyznę 

i strażaków z okazji ich święta w dniu 4 maja. Jednocześnie Wójt zwrócił się z apelem o 

wywieszenie na okres w/w świąt flag narodowych. 
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W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za udział 

i zamknęła XXXIV sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

 

          Protokółowała:              Przewodniczyła sesji: 

 

  Inspektor ds. obsługi organów           Przewodnicząca Rady 

  Gminy 

       /Wiesława Kujawa/    /Kamila Mazurek/ 

 


